
     
     GFK. BESTYRRELSESMØDE PÅ GANLØSE KRO TORSDAG D 15.12.16 KL 19.30 .
     
     
     DAGSORDEN:
     PKT 1. REFERAT FRA SIDSTE MØDE, KOMMENTARER.

     PKT 2. MEDLEMSSTATUS ( GAMLE & NYE )

     PKT 3. NØGLEOMBYTNING STATUS.

     PKT 4. ØKONOMI, HERUNDER KONTIGENT 2017, GLOBUSSYSTEMET / NYE 
MEDLEMMER

     PKT 5. LUKKETIDER PÅ ANLÆGET I FERIEN.

     PKT 6. STATUS PÅ KÆLDERLOKALET: OPRYDNING, RENGØRING, 
NYANSKAFFELSESER, REPERATIONER,
            HERUNDER LØBEBÅNDET.
     PKT 7. GENERALFORSAMLINGEN DATOFORSLAG 9.2.17 KL 19.30 SAMT STEDET.
            HVEM ØNSKER AT FORTSÆTTE PÅ DERES POST? ØNSKER 
KLEMENT( ARANGEMENTER )
            CHRISTIAN ? ( WEBSIDEN ).
     PKT 8. TILRETNING AF VEDTÆGTER, HERUNDER DVF UDMELDELSE OG DGI 
INDMELDELSE.

     PKT 9. SKAL VI FORTSÆTTE MED AT HAVE EN FYS TILKNYTTET.

     PKT 10.KOMMENDE ARANGEMENTER.

     PKT 11.EVENTUELT.

     GFK. MØDET PÅ GANLØSE KRO TORSDAG D 15.12.16 KL 19.30.
     TILSTEDE VAR: PER. STIG. SØREN. KIM. MARTIN. ERIK.

     AD 1. DET BLEV OPLYST AT DER VAR FEJL I UDSKRIVNINGEN AF REFERATET FRA 
CHRISTIAN
           ERIK OG CHRISTIAN TALER SAMMEN OG FÅR DET RETTET.

     AD 2. MEDLEMSSTATUS ( STIG ) DER ER 137 BETALENDE MEDLEMMER FOR 
ØJEBLIKKET.
           KLEMENS VIL GODT STOPPE MED ARANGEMENTER.
           CHRISTIAN VIL GODT FORTSÆTTE SOM WEBMASTER.
           MARTIN SYNTES AT VI TIL GENERALFORSAMLINGEN SKAL SÆTTE WEBMASTER 
PÅ VALG.
     AD 3. FOLK KOMMER SELV TIL STIG NÅR DE OPDAGER AT DE IKKE MERE KAN 
KOMME IND.



     AD 4. ØKONOMI ( MARTIN / STIG ) MARTIN SYNYES AT VI SKAL GIVE EN FRIST PÅ 14 
DAGE
           TIL AT FÅ BETALT KONTIGENTET, STIG SYNTES AT HVIS DEM DER HAR NØGLER 
OG
           FORTSAT VIL VÆRE MEDLEM FÅR FRIST TIL SIDST I MARTS. PÅ 
GENERALFORSAMLINGEN
           SYNTES STIG AT VI SKAL OPRETTE ET INDMELDELSESGEBYR PÅ 50.- DET SKAL 
DOG VEDTAGES.

     AD 5. MARTIN PRØVER AT FÅ ÅBENT I FERIERNE VIA EIF. FOLK HAR SPURGT OM 
MAN IKKE
           KAN FÅ ÅBENT I JULEN.
           KIM OPLYSTE AT MAN TRÆNE I WEEKENDEN I DET NYE LOKAL VED AT GÅ IND AF 
BAGDØREN.

     AD 6. PER OPLYSTE AT FYS GERNE VIL FORTSÆTTE, MEN KAN IKKE KOMME OM 
MANDAGEN, MEN HVER 4 LØRDAG.
           OPRYDNING : MANGLER DET ER ISÆR SLEMT OM TIRSDAGEN
           RENGØRING : DEN ER HELT OK.
           NYANSKAFFELSER : LØBEBÅNDET VI BESLUTTEDE AT GIVE DET EN SIDSTE 
CHANCE, SØREN
           KONTAKTER REPERATØREN.
           VI BESLUTTEDE AT GIVE KIM CHRISTENSEN ET VEDERLAG PÅ 1500.- DET BLEV 
ENSTEMMIGT VEDTAGET.

     AD 7. GENERALFORSAMLINGEN BLEV VEDTAGET TIL: TORSDAG D 9.2.2017. KL 19.30. 
I KANTINEN PÅ 1 SAL
           HVEM ØNSKER AT FORTSÆTTE ? JANIK? SØREN OK. PER OK. STIG OK. KIM OK. 
MARTIN OK. ERIK OK.
           CLEMENS TRÆKKER SIG. CHRISTIAN FORTSÆTTER.

     AD 8. TILRETNING AF VEDTÆGTER: NU ER VI BLEVET MEDLEM AF DGI. 

     AD 9. FYS: DET BLEV VEDTAGET AT FYS SKAL FORTSÆTTE HVER 4 UGE.

     AD10. ARANGEMENTER: STIG. HAR FÅET TILBUD FRA DGI OM ET 
HJERTESTARTERKURSUS SAMT HJÆLP
           FOR 375.- PR PERSON, MARTIN SYNTES AT VI SKAL MELDE 4 MAND IND D 18 
JANUAR
           PER SKABER KONTAKTEN TIL MANDEN MED HJERTESTARTEREN.
           MARTIN SYNTES AT VI SKAL LAVE ET ÅBENT ARANGEMENT I JANUAR

     AD11. EVENTUELT: KIM. SPURGTE HVEM DER SKAFFER TING TIL DET NYE LOKALE?
           MARTIN FORTALTE AT DER VAR ( TRINE STENGADE )
           STIG SYNTES AT VI SKAL HAVE SET PÅ VORES HJEMMESIDE.
           ERIK FORTERIK FORESLOG AT NU DA VI HAR FÅET VENTILATORE LUKKER 
ADGANGSDØREN 
           SAMT AT ALLE MEDLEMMER BLIVER REGISTRERET VED ANKOMST.
     



        
     

      
 

     


